
Protokoll fört den 3/8 2017 vid medlemsmöte med Åkerbo Maskinhistoriska förening 

 

1. Mötet öppnat av ordförande Bengt Alfredsson som hälsade 15 medlemmar välkomna 

och särskilt Janne Gustavsson som kommit för att visa bilder på djur och natur. 

2. Genomgång av föreslagen dagordning 

3. Dagordningen godkändes 

4. Föregående mötesprotokoll lästes upp godkändes och lades till handlingarna 

5. Kassarapport behållning vid dagens datum 69 335,12 kr 

6. Föreningen har fått en inbjudan från Valla att delta vid deras arrangemang vid 

Mickelsmäss dag var lite oklart men troligtvis 16-17 september, Valla vill då att vi 

skall delta med vårt tröskverk, vi beslutade att göra det förutsatt att det går att ordna 

med transport dit. Jeanette Och Maj-Britt fick i uppdrag att ordna med en skylt som 

skall marknadsföra Åkerbo maskinhistoriska förening. 

7. Bernt Arvidsson rapporterade att han kan ordna med ägg och korv till Landsbygdens 

dag. 

8. Kommande evenemang är landsbygdens dag 26 aug. kl. 11 – 15. Bengt Alfredsson ser 

till att annons kommer in i Åkerbobladet, tid, plats, utställning och försäljning. 

Ingemar Johansson sköter om korvgrillning och även något att äta på fredagen när vi 

förbereder evenemanget. Curt Carlsson ansvarar för lotterier 4 st. Chockad, kaffe, 

ägg och Bengt Alfredsson lovade att skänka vinster till ostlotteri. Kaffeservering och 

bakning bullar, sockerkaka och kakor.  

9. Arbete i logen fönstermålning och lysrörsarmatur skall sättas upp. 

10. När havren är klar att mejas ringer Bengt Alfredsson ihop folk. Försäljningen av kärvar 

skall vi se till att komma igång tidigare än föregående år, eventuellt sätt in en annons 

priset 20 kr/st. Törnevalla Kyrka fyller 200 år det uppmärksammas den 10 september 

med en hemvändare dag. Vi skall ha någon utställning och lite maskiner och redskap.  

11. Nästa medlemsmöte den 5 oktober kl. 19 00 i logen, då också styrelsemöte före kl. 17 

00.  

12. Mötet avslutades med kaffeservering och Janne Gustavsson visade mycket fina och 

uppskattade bilder på djur och fåglar. Ordförande Bengt Alfredsson tackade 

deltagarna för visat intresse. 

 

 

Ordf. Bengt Alfredsson                                         Sekr. Bertil Lööf             


